
 

Styrelsemöte (digitalt) 
Stockholms Hundungdom  
27 November 2022 
 
Närvarande: 
Tilda Karlsson 
Caroline Lindstedt 
Johanna Sandberg 
Felicia Neiderstam 
Elin Elvnäs (från punkt 7) 
 
Frånvarande: 
Sara Cattelin 
Meja Sillen 
Amanda Dider  
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Caroline att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Felicia att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
 
Vi har fått mail från Maria från Djurgymnasiet som undrar om vi kan hålla en 
informationspresentation om SHU för deras 3:or. Vi undersöker möjligheten att hålla själva, 
alternativt ta vidare frågan till UR. Johanna har kontaktat UR och frågat om vi kan hålla det 
gemensamt. Vi kommer föreslå ett datum 2023. 
 
Vi har också fått mail från Kristin från Praktiska Gymnasiet i Täby som undrar om vi kan hålla 
informationspresentation om SHU för de som läser hund. Johanna har kontaktat UR och 
frågat om vi kan hålla det gemensamt. Vi kommer att föreslå ett datum 2023. 
 
Svenska brukshundklubben har skickat ut en enkät för att undersöka hur man kan utveckla 
samarbetet mellan SBK och ungdomsverksamheten. Styrelsen fyller i enkäten och skickar till 
SBK. 



 

 
UR har frågat om vi vill stå vid deras monter på årets hundmässa i Älvsjö. De som kan och 
vill hjälpa till kan maila Anna Höök. 
 
Distriktet har mailat ut ansökan för att arrangera U-DM 2023. Vi diskuterar inom styrelsen 
och ska ta beslut i Facebookgruppen. 
 
§6. Utbildning.  
Amanda är anmäld till en A1 utbildning med start 2 oktober, 6 helger med examination den 
18 december. Kvarstår. 
 
§7. Kurser.   
 
Höstens kurser 
Spårkurs/brukskurs: Johanna ska kontakta Ann Carlsson om att hålla en kurs till sen höst. 
Johanna har inte fått något svar men kontaktar istället SOSU BK centralt. 
 
Viltspårskurs: Amanda planerar att hålla ca 3 provtillfällen. Kursen planeras till 
november/december. Datum och inbjudan ska vara klar till nästa möte. Kvarstår 
Agilityhelg: Caroline och Amanda kikar på möjligheten att hålla en/flera agilityhelger till 
hösten. Planerna skjuts till jul/våren. Caroline kontaktar Cornelia om hon har möjlighet att 
hålla i oktober/november, inomhus eller utomhus. Kvarstår. 
 
Allmänlydnad: Felicia kikar på möjligheten att hålla en helg i allmänlydnad med Elin som 
hjälpinstruktör. Till nästa möte kommer Felicia och Elin komma med datum i Februari. 
Kvarstår. 
 
Rallylydnad nybörjare: Astrid och Tilda kikar på möjlighet att hålla en kortare kurs. 
Återkommer med datum till nästa möte. Helgkurs planeras till oktober/november. Inbjudan 
klar så snart som möjligt. Kursen ställdes in på grund av för få anmälda. 
 
Freestylekurs: Johanna har mailat Susanne och frågat om hon kan hålla en nybörjarkurs i 
höst, inväntar svar. Susanne har svarat att hon gärna håller en helgkurs i vinter efter 
årsskiftet. Johanna föreslår någon helg i januari, ev. kikar på att hyra hall (haninge?). 
 
Johanna har pratat med Fanny Bergevi om att hålla en allmänlydnadskurs/unghundskurs. 
Vidare diskussion förs. Felicia kontaktar Fanny om att hålla kursen tillsammans nästa år, 
styrelsen föreslår start i februari/mars. 
 
Caroline kontaktar Annika Af Klercker om att hålla en kurshelg i agility i början på nästa år. 
Caroline och Amanda har kontaktat Isabelle Orenius Emanuelsson, vi inväntar svar.  
 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 



 

Studiebesök hos Försvarsmaktens hundtjänstenhet. Sara ansvarar för att kontakta dem och 
boka in ett studiebesök. Kvarstår. 
  
Halloweenträning under höstlovet (vecka 43-44). Preliminära datum 29-30 oktober. Caroline 
ansvarar för inbjudan som ska vara klar så snart som möjligt. 5 deltog och var väldigt nöjda. 
 
Vinterns aktiviteter 
Vi planerar att anordna 2 prova på helger i agility, nosework, freestyle och rallylydnad i 
Stockholms Hundsportcentrum. Johanna och Tilda ansvarar för nosework (2 timmar) och 
rallylydnad (2 timmar), Carolina och Amanda ansvarar för agilityn (3 timmar), Meja (samt 
fråga Anna) ansvarar för Freestyle (2 timmar). Preliminär start i slutet av Januari. 
 
Vi planerar att hålla julmys detta år igen och ska fråga om vi får låna SOSU BK klubbstuga 
som förra året. Johanna ansvarar med att fixa inbjudan. Preliminärt datum 18 december. 
Caroline frågar SOSU BK om vi får låna deras klubbstuga den 18 december från kl 12.  
 
§9. Ekonomi och inköp.  
 
Ekonomisk rapport: 71192,41 kr på kontot. 
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Planering 
tas upp till våren 2023. 
 
Felicia skall få milersättning för transport av eget fordon till och från 
allmänlydnadsinstruktörsutbildningen i Södertälje. Felicia ska fylla i och skicka in 
reseersättningsblankett genom SHU. Kvarstår. 
 
Johanna ansvarar för inköp av en kolgrill. Johanna kontaktar Mimmi från SBKn om förslag. 
Styrelsen beslutar om en budget på max 4000 kr. Kvarstår.  
 
Stockholmsavdelningens gräsklippare har slutat fungera. SBKn planerar att köpa in en ny 
gräsklippare, där vi betalar 9999 kr. Beslut togs i facebook-gruppen. Fakturan är betald. 
Caroline mejlar distriktet och ansöker om bidrag för hela kostnaden. 
 
Det ska swishas 20 kr till Stockholmsavdelningen för fika på sommarlägret. Kvarstår. 
 
Klubben beslutar att stå för Amandas rese- och boendekostnader för 
agilityinstruktörsutbildningen.  
 
Eida Aldred ska återbetalas 300 kr för anmälningsavgift till balansbollskurs som ej 
genomfördes. Kvarstår. 
 
Deltagarna för den inställda rallylydnadskursen ska återbetalas så fort som möjligt. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Vi tog emot sponsring från Prima Dog till vår halloweenträning. 



 

 
Hemsidan ligger för tillfället nere och är under konstruktion.  
 
§11. Årsmöte 2023 
Årsmötet planeras preliminärt söndagen den 19 februari kl 13. Elin kontaktar Lisa Holmberg 
och frågar om hon kan vara mötesordförande samt fixar en inbjudan som ska vara klar så 
snart som möjligt.  
 
Årsmöteshandlingarna ska vara klara 14 dagar före mötet, dvs 5 februari 2023. 
 
§12. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Kvarstår. 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa möte planeras i samband med julmyset 18 december.  
 
§14. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                                Sekreterare                                Protokolljusterare                   
 
Johanna Sandberg                    Caroline Lindstedt                      Felicia Neiderstam 
 
 
 


